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Zagreb, 9.ožujka 2022.  

Broj: 78-1/2022 

• ŽUPANIJSKIM SAVEZIMA 

 

ZAPISNIK 

  

sa III. sjednice Izvršnog odbora održane 

9.ožujka 2022. godine s početkom u 17.30 sati putem video veze 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: Denis Peršić – predsjednik, Igor Banovac - dopredsjednik, Loris 

Matković, Miljenko Butković, Luko Hendić, Jerko Marinković i Boris Nadenić  

Ispričao izostanak: Dino Blečić, Alen Papak, Valentina Prokić, Zoran Nasić, Čedo Vukelić 

Ostali prisutni: Lukrecija Zanki – glavna tajnica, Tomislav Ćurko – predsjednik FEB, Vjekoslav Matetić – 

izbornik seniorske reprezentacije, Luka Gracin – u ime Sportske komisije, Renata Ševerdija – Komisija za 

žensko boćanje, Sandro Gulja – Komisija za razvoj i školovanje kadrova, Branko Pranjić – u ime Komisije 

za marketing, Milan Gnjidić – Komisija za petanka boćanje 

 

Sjednicu je otvorio Denis Peršić koji je na početku pozdravio sve prisutne, nakon toga je utvrdio  

potreban kvorum (prisutno 7 od 8 članova), glavnu tajnicu zadužio za zapisničara te dao prijedlog za  

 

D N E V N I   R E D : 

I TEMATSKI DIO – KOMISIJE HBS-a 

0. Prihvaćanje izvješća s 2. sjednice IO-a od 8.2.2022.godine 
1. Realizacija aktivnosti – hodogram s 2. sjednice od 8.2.2022.godine 
2. Rad komisija: predsjednici - planovi 

➢ Sudačka komisija HBS-a – Nadenić Boris 
o Pravilnik o organizaciji boćarski sudaca 

➢ Komisija za žensko boćanje – Renata Ševerdija 
➢ Komisija za mlade – Alen Papak 
➢ Komisija za razvoj i školovanje kadrova – Sandro Gulja 
➢ Komisija za odnose s medijima – Valentina Prokić 
➢ Komisija za raffa boćanje – Zoran Nasić 
➢ Komisija za petanka boćanje – Milan Gnjidić  

o Propozicije HPL 
➢ Komisija za marketing i odnos s partnerima – Igor Banovac 
➢ Komisija za izbor najboljih igrača – Čedo Vukelić  

o 2020 i 2021 
3. Izborna Skupština Zbora trenera HBS-a – Sandro Gulja  
 

II DIO – REDOVNA SJEDNICA IO-a HBS-a 

 

4. Sjednica Skupštine HBS-a  
5. Prijedlog izmjene i dopune Financijskog plana za 2022.godinu 
6. Plan aktivnosti reprezentacija – izmjene kalendara FIB, FEB i ABC 
7. Žalba Jure Krstičevića na odluku u ponovljenom disciplinskom postupku 
8. Kandidature za PH i dopis BS Vukovarsko-srijemske županije 
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9. Sportska komisija HBS-a 
➢ Propozicije završnice Super HBL-e 2021./2022. 
➢ Propozicije o državnim natjecanjima - općenito 
➢ Propozicije državnih natjecanja po disciplinama za 2022. 

10. Proslava obljetnice 70 godina HBS-a 
11. Rekordi  – Lovro Šipek i M.Norac-Kevo 
12. Zahtjev BS DNŽ za izvanrednu sjednicu Skupštine HBS-a 
13. HOA – informacije o tečaju 
14. Formiranje Komisije sportaša 
15. Razno 

    koji je jednoglasno usvojen. 
 

ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 

 

AD 0. Usvajanje izvješća sa sjednice IO - a od 8. veljače 2022.godine 

Izvješće sa sjednice IO-a od 8. veljače 2022.godine jednoglasno je usvojeno. 

 

AD 1. Realizacija aktivnosti – hodogram s 2 sjednice od 8.veljače 2022.godine 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da su temeljem donesenih odluka na 2. sjednici odrađene sve 

planirane aktivnosti. 

 

AD 2 Rad komisija: predsjednici – planovi 

➢ Sudačka komisija – B.Nadenić 

B.Nadenić izvijestio je prisutne da je komisija pripremila za usvajanje na sjednici Skupštine Pravilnik o 

organizaciji boćarskih sudaca, prijedlog promjene iznosa sudačkih naknada, izrađen je plan aktivnosti i 

plan instruktaža za 2022.godinu. U Pravilniku o organizaciji boćarskih sudaca, temeljem rasprave i 

zaključaka sa sjednice Skupštine HBS-a od 19.prosinca, unesena je nova odredba:  

Članak 10.  

Nacionalni suci članovi Izvršnog odbora HBS-a ne mogu u isto vrijeme biti raspoređeni na A i B listu sudaca 

HBS-a, niti mogu suditi susrete 1. HRL i 1. HPL. 

Jednoglasno je prihvaćen prijedlog Pravilnika o organizaciji boćarskih sudaca za usvajanje na 

sjednici Skupštine HBS-a. 

 

Jednoglasno je usvojen Plan aktivnosti ZS HBS-a za 2022.godinu 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/03/PLAN-AKTIVNOSTI-ZS-HBS-2022.pdf 

Jednoglasno je prihvaćen plan polaganja i instruktaža  

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/03/PLAN-SUDA%C4%8CKIH-POLAGANJA-

2022-2025.pdf 

 

Prijedlog promjene sudačkih naknada 
1. SUPER LIGA – 340,00 kn 

2. 1.HBL – 320,00 kn 

3. 2.HBL – 280,00 kn 

4. HŽBL – 280,00 kn 

5. HJBL – 1.susret/dan - 220,00 kn;   2.susreta/dan – 280,00 kn 

6. HKBL – 1.susret/dan – 170,00 kn;    2.susreta/dan – 220,00 kn;  3.susreta/dan 280,00 kn 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/03/PLAN-AKTIVNOSTI-ZS-HBS-2022.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/03/PLAN-SUDA%C4%8CKIH-POLAGANJA-2022-2025.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/03/PLAN-SUDA%C4%8CKIH-POLAGANJA-2022-2025.pdf
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Obrazloženje: 

Visina sudačke takse ista je  dugi niz godina, iznosi se nisu podizale od osnivanja Zborova sudaca (2007. godine), 

odnosno posljednjih 15-tak godina. 

Za to vrijeme povećana je sudačka članarina sa 40 na 60 kn/godišnje, uvela se varijabilna sudačka članarina za sve 

suce „A“ i „B“ liste (5% na sudačku taksu po susretu), troškovi goriva su se također narasli (za više od 40%). 

Stoga molimo da Izvršni odbor HBS-a uzme u razmatranje naš prijedlog o podizanju sudačkih članarina prema 

navedenim tarifama. 

 

Nakon kraće rasprave jednoglasno je prihvaćen prijedlog promjene sudačkih naknada za 

usvajanje na sjednici Skupštine HBS-a. 

 

➢ Komisija za žensko boćanje – Renata Ševerdija 

R.Ševerdija izlaže prijedloge i zaključke Komisije za žensko boćanje: 

- da se vrate disciplina bližanje i izbijanje u krug  

- format završnice HŽBL-e – FF kao najbolja varijanta 

- PH – ako je moguće da su u kalendaru natjecanja po završetku ligaškog natjecanja – kondicija igračica, 

pred EP i SP,  izlučna natjecanja za izbor potencijalnih reprezentativki 

- organizacija PH i u sredinama koje nemaju ženske ekipe u svrhu promocije 

- promocija ženskog boćanja u osnovnim školama. 

U raspravi u kojoj su sudjelovali D.Peršić, L.Gracin, J.Marinković izražena je podrška prijedlozima 

Komisije i donesena je jednoglasna odluka da se prijedlozi Komisije za žensko boćanje upućuju na 

razmatranje Sportskoj komisiji prilikom izrade propozicija i kalendara natjecanja.  

 

➢ Komisija za mlade  

Predsjednik – najveći pomak u radu saveza dogodio se upravo u radu s mladima, cca 250.000,00 kn 

uloženo je u opremu i projekte za rad s mladima (opremanje boćarskih centara, sufinanciranje HJBL-e, 

završnice HJBL-e, HKBL-e, PH, kampovi, video materijal), plan je da se tako nastavi i dalje. 

V.Matetić u ime Komisije potvrđuje da po pitanju rada s mladima situacija nije svugdje ista, tradicionalno 

više je boćarskih centara na području IBS-a i BS PGŽ gdje sustavno rade s mladima, nastaju i novi centri 

kao npr. Kastav koji ima novu dvoranu i odlične uvjete za rad s djecom, pokrenuli su školu boćanja. No, 

situacija u Dalmaciji nije dobra, nada se da će projekt boćanja među osnovnim školama (poligonskog tipa) 

koji je pokrenut u BS SDŽ pokrenuti i klubove da se uključe u rad s mladima. 

Predsjednik izražava žaljenje lošim odazivom ekipa iz Dalmacije za sudjelovanje i u HJBL i u HKBL 

L.Hendić slaže se sa svim navedenim i ističe da je u BS DNŽ uz taj problem vezan nedostatak 

infrastrukture (boćarskih dvorana) i stručno osposobljenih osoba za rad s djecom. 

 

➢ Komisija za razvoj i školovanje kadrova – Sandro Gulja 

S.Gulja ističe kako su nedostatak djece i nedostatak stručnih osoba u našem ali i u ostalim sportovima 

usko povezani. Naglašava isto tako da je bez entuzijasta i volontera koji vole boćanje gotovo nemoguće 

očekivati velike promjene, no unatoč svemu, Savez mora osigurati da s djecom rade stručne osobe. Smatra 

da je za razvoj sporta važna veza struke (školovani treneri) – izrada programa (Zbor trenera) i volonteri 

koji rade s djecom i koje je potrebno valorizirati. 
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➢ Komisija za odnose s medijima  

B.Pranjić u ime Komisije iznosi prijedloge za poboljšanje informiranja javnosti o boćarskim aktivnostima: 

ažuriranje i modernizacija web stranice Saveza (izrada nove stranice), otvaranje profila na društvenim 

mrežama (FB, Twitter i dr.), tiskovine, TV (lokalna i nacionalna).  

Dopredsjednik smatra da su prijedlozi kvalitetni, treba uskladiti želje s realnošću, a aktivnosti uskladiti 

s planom i financijskim mogućnostima. 

Predsjednik predlaže da glavna tajnica za sljedeću sjednicu IO-a zatraži ponudu za izradu nove stranice 

od kuće koja nam sada održava stranicu što je kao zaključak jednoglasno prihvaćeno. 

 

➢ Komisija za raffa boćanje 

Predsjednik je u ime Komisiie za raffa boćanje podsjetio prisutne da su za novu sezonu 1.HRL-e odrađene 

pripremne radnje (propozicije, kalendar), ove godine na SP za seniore u Turskoj na rasporedu će biti i 

discipline u raffa boćanju pa su u planu i pripreme za raffa reprezentaciju. Balinarska zveza Slovenije 

izrazila je želju za suradnju jer su i oni počeli razvijati raffa boćanje. Postoje planovi da se u Omišu uredi 

jedan teren za raffa boćanje. Predsjednik je još jednom potvrdio kako Komisija za razvoj raffa boćanja 

dobro odrađuje svoj posao. 

 

➢ Komisija za petanku 

M.Gnjidić izvješćuje da su u tijeku pripreme za početak nove sezone 1.HPL-e, za ovu sjednicu spremne su 

propozicije za usvajanje. U raspravu se uključio i L.Gracin  u svojstvu povjerenika 1.HPL-e i skrenuo 

pažnju na to da petanka klubovi moraju redovito dostavljati izvješća sa službenih susreta, što do sada nije 

uvijek bio slučaj, kao i nepoštivanje odluka povjerenika lige. Podsjeća da se eventualne odgode moraju 

tražiti pravovremeno od povjerenika. Predlaže da se Gorana Grguričina imenuje za pomoćnog 

povjerenika koji bi se ovu sezonu pomalo upoznao s obvezama povjerenika i unosom službenih izvješća 

u jedinstvenu aplikaciju Saveza, s planom da preuzme funkciju povjerenika za sljedeću sezonu. 

M.Gnjidić postavlja pitanje odlaska petanka igrača na MI 2022 u Oran, Alžir gdje će se osim u volo boćanju 

natjecanje održati i u petanki i u raffi. Glavna tajnica izvješćuje prisutne da je odlazak na MI 2022 u 

organizaciji HOO-a koji je za tu akciju odredio kriterije za sudionike, za neolimpijske sportove mogu ići 

samo sportaši koji imaju I.kategoriju po Pravilniku HOO-a o kategorizaciji, a takvih sportaša nemamo ni 

u raffi ni u petanki. 

Predsjednik potvrđuje da u sredstvima redovnog programa postoje predviđena sredstva za 1 

međunarodno natjecanje u petanki, te poziva M.Gnjidića da za sljedeću sjednicu IO-a dostave prijedlog 

međunarodnog turnira na kojem žele sudjelovati kao reprezentacija (info o mjestu, uvjetima i 

propozicijama) kako bi se pristupilo realizaciji njihovog prvog međunarodnog nastupa (putni troškovi, 

smještaj, oprema i dr.) 

Dopredsjednik izražava razumijevanje za probleme petanka klubova (logistika, financije, natjecanja) jer 

su oni slični ili gotovo isti svim sportovima koji se razvijaju i potrebno je mnogo rada i ustrajnosti dok se 

sve elementi ne poslože. 

Nakon kraće rasprave jednoglasno su donesene odluke: 

 

Usvajaju se Propozicije 1.HPL-e   

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/03/Propozicije-1-HPL-o%C5%BEujak-2022.pdf 

Imenuje se Luka Gracin za povjerenika 1.HPL-e za 2022.godinu i Goran Grguričin za pomoćnog 

povjerenika. 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/03/Propozicije-1-HPL-o%C5%BEujak-2022.pdf
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➢ Komisija za marketing i odnose s partnerima  

I.Banovac u ime Komisije dostavio je prijedlog prvih koraka za izradu Marketinškog plana Saveza. 

 

➢ Komisija za izbor najboljih igrača i igračica 

Komisija za zbor najboljih igrača i igračica u sastavu Čedo Vukelić i Kristijan Klarić dostavila je prijedlog 

za izbor najboljih u 2021.godini, nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: 

Najbolji igrači i igračice u 2021.godini  

- Ivan Načinović – najbolji kadet 

- Filip Klarić – najbolji junior 

- Dora Fućak – najbolja juniorka 

- Karlo Šaban – najbolji igrač do 23 godine 

- Ria Vojković – najbolja seniorka 

- Marin Ćubela – najbolji senior 

Po prijedlogu Komisije za petanka boćanje 

- Kristina Vukošić Popov – najbolja petanka boćarica 

- Krešimir Ivančević – najbolji petanka boćar 

Po prijedlogu Komisije za raffa boćanje 

- Ana Juginović – najbolja raffa boćarica 

- Duje Pirić – najbolji raffa boćar 

Po prijedlogu Predsjednika uručenje priznanja najboljim za 2020. i 2021. godinu i osvajačima 

rekorda (od 14.travnja 2019.godine do danas) bit će u Poreču, 10.travnja 2022.godine u pauzi 

finalnog susreta FF Super HBL-e. 

 

AD 3 Izborna Skupština Zbora trenera HBS-a 

Po prijedlogu Predsjednika jednoglasno je odlučeno da se izborna Skupština Zbora trenera HBS-a 

održi online u tjednu uoči FF Super HBl-e, a u Poreču da se održi (fizički ili online) 1.sjednica IO-a ili nekog 

drugog tijela ZT. Ured Saveza po primitku ulaznih podataka (satnica i dnevni red, sudionici) organizirat 

će održavanje online sjednice. 

 

AD 4 Sjednica Skupštine HBS-a 

Predsjednik je potvrdio da će se redovna sjednica Skupštine HBS-a održati 10.travnja 2022.godine 

u Poreču s početkom u 9.30 sati u Hotelu Parentium. 

Prijedlozi SK potvrđeni jednoglasno za usvajanje na sjednici Skupštine: 

- Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o natjecanjima (čl.17 i čl.26) 

- Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o državnim reprezentacijama (čl.22) 

Glavna tajnica uputit će županijskim savezima na raspravu prijedloge izmjena i dopuna pravilnika za 

usvajanje na Sjednici Skupštine (uz navedene prijedloge još prijedlog Pravilnika o registraciji i Pravilnika 

o ustroju zbora sudaca). Po zaprimljenim očitovanjima održat će se tematska sjednica IO-a radi 

utvrđivanja konačnih prijedloga izmjena i dopuna. 

 

AD 5 Prijedlog izmjena i dopuna Financijskog plana za 2022.godinu 

Predsjednik je izvijestio da je po izradi završnog računa za 2021.godinu i po primitku konačnih iznosa 

sredstava za redovni, razvojni i program sufinanciranja rada trenera, izrađen prijedlog izmjena i dopuna 

Financijskog plana za 2022.godinu. 
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Nakon kraće rasprave jednoglasno je usvojen prijedlog izmjena i dopuna Financijskog plana za 

2022.godinu za usvajanje na sjednici Skupštine. 

 

AD 6 Plan aktivnosti reprezentacija – izmjene kalendara FIB, FEB i ABC 

V.Matetić izvješćuje prisutne da će se 13.ožujka u Rijeci (Podvežica, Hrastenice i Kastav) održati 

1.zajednički kontrolni trening svih reprezentacija,  ukupno 40-ak sportaša i sportašica, radi upoznavanja 

s novim izbornicima, godišnjim planom priprema i natjecanja.  

B.Nadenić u ime Sportske komisije FIB izvijestio je prisutne da je u pripremi sjednica SK FIB-e, moguće 

su izmjene u međunarodnom kalendaru (SP Turska). 

 

AD 7 Žalba J.Krstičevića na odluku u ponovljenom disciplinskom postupku 

L.Matković potvrđuje da je J.Krstičević uložio u valjanom roku žalbu na odluku Disciplinskog suca u 

ponovljenom postupku. Nakon kraće rasprave o žalbi u kojoj su sudjelovali L.Hendić, I.Banovac, 

M.Butković, L.Matković i J.Marinković donesena je odluka većinom glasova 4 (četiri) glasa ZA,  2 (dva) 

SUZDRŽANA i 1 (jedan) PROTIV : 

Izvršni odbor potvrđuje odluku Disciplinskog suca (Br.:308-4/2021 od 18.2.2022.) te odbija žalbu 

Jure Krstičevića. 

Kazna zabrane igranja 4 (četiri) utakmice nastupa počevši od prve sljedeće službene  utakmice od 

donošenja ove odluke. 

Tekst odluke i obrazloženje: https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/03/78-2-Odluka-IO-

a-o-%C5%BEalbi-J.-KRSTI%C4%8CEVI%C4%86A.pdf 

 

AD 8 Kandidature za PH i dopis BS Vukovarsko-srijemske županije 

 

Na temelju pristiglih kandidatura i dopisa BS Vukovarsko-srijemske županije s prijedlogom za seniorski 

KUP Hrvatske, nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka o domaćinstvima državnih 

natjecanja u volo boćanju u 2022.godini: 

 

- PH KADETI I KADETKINJE – 20. – 24.7.2022.godine – BS PGŽ 

- PH JUNIORKE – 24. – 28.8.2022.godine – BS PGŽ 

- PH SENIORKE – pojedinačno kl., krug i brzinsko izbijanje – 13. – 15.5.2022.godine – BS PGŽ 

- PH JUNIORI – 24. – 28.8.2022.godine – BK ROČKO POLJE uz suglasnost IBS-a 

- PH SENIORI – pojedinačno klasično i precizno izbijanje – 12. – 13.11.2022.godine – BS GZ 

- PH SENIORI – par klasično – 17. – 18.12.2022.godine – BS GZ 

- KUP HRVATSKE ZA SENIORE – od 2022. – 2025.godine održat će se u Vukovaru, a organizacija se 

dodjeljuje BS Vukovarsko-srijemske županije 

- KUP HRVATSKE ZA JUNIORE – uvjetna kandidatura – u slučaju uvrštenja natjecanja u Kalendar 

natjecanja, organizacija i domaćinstvo dodjeljuje se BS PGŽ. 

 

AD 9 Sportska komisija HBS-a 

L.Gracin u ime Sportske komisije izlaže prijedloge dokumenata za usvajanje na sjednici IO-a i Skupštine. 

Nakon kraće rasprave donesene su jednoglasne odluke: 

- Usvajaju se Propozicije završnice Super HBL-e 2021./2022.  

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/03/Propozicije-zavr%C5%A1nice-Super-

HBL-21-22-1.pdf 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/03/78-2-Odluka-IO-a-o-%C5%BEalbi-J.-KRSTI%C4%8CEVI%C4%86A.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/03/78-2-Odluka-IO-a-o-%C5%BEalbi-J.-KRSTI%C4%8CEVI%C4%86A.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/03/Propozicije-zavr%C5%A1nice-Super-HBL-21-22-1.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/03/Propozicije-zavr%C5%A1nice-Super-HBL-21-22-1.pdf
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- Usvajaju se Propozicije o državnim natjecanjima -općenito  

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/04/Propozicije-o-dr%C5%BEavnim-

natjecanjima-op%C4%8Denito-3.2022.pdf 

- Usvajaju se Propozicije državnih natjecanja po disciplinama za 2022.godinu 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2020/03/Propozicije-dr%C5%BEavnih-

natjecanja-po-discplinama-3.2022.pdf 

 

AD 10  Proslava obljetnice 70 godina HBS-a 

I.Banovac izvijestio je prisutne o održanom sastanku inicijativnog odbora za organizaciju proslave 

(predsjednik, dopredsjednik, glavna tajnica i predsjednici županijskih saveza), o daljnjim planovima 

(razgovori s potencijalnim sponzorima i partnerima u projektu – HOO, Županija PGŽ, Ministarstvo 

turizma i sporta, i dr.), predlaže da se proslava održi u Rijeci jer je tamo 1952.godine osnovan prvi 

boćarski savez, a Rijeka je proglašena i Europskim gradom sporta za 2022.godinu. 

Nakon kraće rasprave donesene su jednoglasne odluke: 

Proslava obljetnice 70 godina Saveza održat će se 21.listopada 2022.godine u Rijeci. 

Igor Banovac imenuje se voditeljem projekta obilježavanja 70 godina Saveza. 

 

AD 11 Rekordi – Lovro Šipek i Marniko Norac- Kevo 

Temeljem prijave rekorda i dostavljene dokumentacije potvrđuju se rekordi: 

LOVRO ŠIPEK – izjednačen državni rekord – brzinsko izbijanje – rezultat 44/47 – ostvaren u Rijeci, 

26.veljače 2022.godine na susretu Super HBL-e  - JEDNOGLASNO. 

MARINKO NORAC-KEVO – novi hrvatski rekord – precizno izbijanje 48 – ostvaren u Sinju, 

19.veljače 2022.godine na susretu Super HBL-e – VEĆINOM GLASOVA (1 suzdržan).  

 

AD 12 Zahtjev BS DNŽ za izvanrednu sjednicu Skupštine HBS-a 

BS Dubrovačko-neretvanske županije, Dubrovački boćarski savez, klubovi Metković, Hajduk Rašica, 

Komolac, Župa Dubrovačka i ostali klubovi uputili su zahtjev za izvanrednu sjednicu Skupštine HBS-a koji 

je dostavljen i svim županijskim savezima. 

U raspravi o zahtjevu sudjelovali su D.Peršić, M.Butković, L.Hendić i I.Banovac.  

Predsjednik smatra da su neki od navedenih prijedloga neprovedivi, promjena sustava natjecanja u HB 

ligama raspravljena je i usvojena na sjednici Skupštine HBS-a (2020.godine) i potvrđena u HOO-u i  

Središnjem državnom uredu za sport.  

 

AD 13 HOA – informacije o tečaju 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da je 16.veljače održan sastanak predstavnika Hrvatske olimpijske 

akademije i Hrvatskog boćarskog saveza (D.Peršić, I.Banovac i L.Zanki) na temu školovanja nove 

generacije osoba osposobljenih za obavljanje poslova trenera. Razgovor je vođen u smjeru da se krajem 

ove godine započne provođenje programa osposobljavanja osoba za poslove trenera i trenerica boćanja 

na području Dalmacije i Slavonije gdje je utvrđen veliki problem nedostatka stručnog kadra. 

 

AD 14 Formiranje Komisije sportaša 

Jednoglasno je prihvaćen prijedlog Predsjednika da sportašice i sportaši na zajedničkim 

pripremama u Rijeci izaberu predstavnike u Komisiju sportaša kako bi, sukladno Statutu imali svoje 

predstavnike u Skupštini i IO-u Saveza. 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/04/Propozicije-o-dr%C5%BEavnim-natjecanjima-op%C4%8Denito-3.2022.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/04/Propozicije-o-dr%C5%BEavnim-natjecanjima-op%C4%8Denito-3.2022.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2020/03/Propozicije-dr%C5%BEavnih-natjecanja-po-discplinama-3.2022.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2020/03/Propozicije-dr%C5%BEavnih-natjecanja-po-discplinama-3.2022.pdf
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Sjednica je započela s radom u 17.30 sati, a završila u 21.45 sati. 

 

Zapisničar   

Lukrecija Zanki                                                                                                                  Predsjednik HBS-a 

Glavna tajnica HBS-a                                                                                                             Denis Peršić 

 

 


